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BARDO (inf. wł.). W przedostatni dzień września spotkali się w tym miasteczku członkowie czeskiej i
polskiej strony Euroregionu Glacensis. Obradami tego transgranicznego stowarzyszenia kierowali
przewodniczący Miroslav Kocian i Czesław Kręcichwost.

- Były to raczej warsztaty konsultacyjne dotyczące przyszłego okresu rozdania środków unijnych. Do
tego procesu należy przygotować się bardzo rzeczowo, zarazem solidnie - mówi Cz. Kręcichwost. -
Dlatego po stronie czeskiej oraz naszej są opracowywane strategie odnośnie zapotrzebowania na
fundusze i ich wykorzystania, które później złożą się na jeden wspólny dokument - Nową strategię
Euroregionu Glacensis.
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